
R.ĄDAGMINY
NflETKÓw Protokół Nr V/2015

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 26 marca 2015 r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowami.'otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,,, przylńtała wszystkich zebranych' na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Ptzyjęcie ptotokołu z poprzedniej sesji
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na obszalze gminy Mietków w Domu Pomocy

Społecznej ,,Dom nad Za|ewem'' w Borzygniewie odrębnego obwodu głosowania w wyborach
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zatządzonych na dzień 10 maja 2015 r.

6' Podjęcie uch\ryały w sprawie wyraŻenia zgody na odstąpieńe od obowiązku pŹetargowego
za-warcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niŻ 3 |ata.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wrdŻenia zgody na odstqpienie od obowiązku przetargowego
zawarcia umów dzierŹawy na okres dłurŻszy rltż 3 |ata'

8. Podjęcie uchwały w sprawie ,,Programu opieki nad zwierzętani bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mietków na2075 rok',.

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie uchwal enia zrniany studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania p Izestrzennego gminy Mietków.

10. Sprawozdani e z działa|ności GoPS w Mietko wie za2014 rok,
1 1 . Sprawozdani e z rea|izacji Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi

i Narkomanii za 2014 rok-
12. Wnioski i interpelacje radnych.
13. Sprawy różne.
14. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz zarządziła głosowanie w sprawie
przyj ęcia porządku obrad.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów,,za''.
Przewodnicząca _ stwierdziła, że porządek obrad został. przyjęty jednogtośnie.

Ad2.
Przewodticząca Rady stwierdziła, że rudni zapozna|i się z protokołem z poprzedniej sesji Rady

Gminy . Następnie poddała pod głosowanie przyj ęcie protokołu'

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 g)osów ,,za,',
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie'

Następnie przywitała Panie z Wojewódzkiego Inspektoratu 
'ochrony 

Roślin i Nasiennictwa we
Wrocławiu i oddała im gtos.

- Kazimięra Białobłocka - przedstawicielka WIoRiN we Wrocławiu - powiedziała, ie
WIoRiN' za pośrednictwem sołtysów i radnych, chce dotrzeó z informaóją do rolników
z poszczegó|nych wsi gminy Mietków w celu weryfikacji ilości oprysliiwaczy i osób
przeszkolonych, poniewaz GUS podaje ok. 19 tys. opryskiwaczy na ńohym śląsku, a
wIoRiN ma informację, że jest ich 13 tys. Jest duŻa róŻnica dlategó trzeba to źweryfikowaó'
Poinformowała równiez. że badanie opryskiwaczy odbyrva się có 3 1ata _ koszt 120,00 _
150'00 zł.' szkolenia rolników odbyrvają się co 5 |at. Za pracę nieprzebadanym sprzętem i bez
przeszkolenia grozi mandat w kwocie od 50,00 do 500,00 zł. Ńastępnie podała posiadane
dane dotyczące ilości osób przeszkolonych i i1ości opryskiwa 

""y 
* po'ń,"g6lnych wsiach:
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Borzygniew _ 8 przeszkolonych :0 opryski\ryaczy,Chwałów - 16 p. : 5 o.' Domanice-10 p. :3o.,
Dz ikowa-0p ' :0o . 'Man i ów.7p, :3o ,Man i ówMały.0p. '2o . ,Man i ówWie lk i .12p:12o '
M ie tków_I7p:4o , ,M i l i n_17p . :3o 'P iława_9p. :4o . ,P roszkowice_0p . :0o . ,S t f óża
_ 10 p' : 1 o. '  Ujów- lp. :0 o., Wawrzeirczyce _ 3 p,:4 o,

_ Janusz Albert - radny - stwierdził, żrc te dane są nieprawdziwe, ponieważ w Proszkowicach są
3 opryskiwacze, które mają atesty i 3 rolników j est przeszkolonych.

_ Przewodnicząca RG - powie działa, że w Gminie Pari z Doradztuta Rolniczego przeprowadza
szkolenia i zapytała czy te dane są koordynowane.

- K, Biatobłocka - odpowiedziała, że tak.
_ Wacław Parka _ sohys wsi Piława _ skl}.tyko\ryał szkolenia organizowane we Wrocławiu

dotyczące opryskiwaczy _ uwdŻa, że za dlizo czas:u ptzeznacza się na przedstawianie historii
opryskiwaczy, a za mało na samo szkolenie' Zwrócił się z prośbą o skontrolowanie tych
szkoleń i stwierdził, że dane WIoRiN są nieaktualne'

- K. Białobłocka _ podziękowała za zg)oszone uwagi i sygnały doĘczące szkoleń i powiedziała,
Że w zwiryku z tymi niezgodnymi danymi będzie przeprowadzana weryfikacja w terenie.
Ptzekazała sołtysom broszurkę z informację dla rolników na temat badan opryskiwaczy
i szkoleń i podziękowała za uwagę.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok"

_ Regina ozga - Skarbnik Gminy _ poinformowała, ze na posiedzeniu Komisji przedstawiła
zaktualizowany projekt uchwały, ldóTy radni otrzymali przed sesją Nastąpiła zmiana
w przedsięwzięciach wynikająca z informacji Dolnośląskiej Inicjatywy Samorządowej
o kwotach wpłat na rekultywację składowiska odpadów komunalnych w Stróży na 2015 rok.
w 2014 roku przed rozstrzygnięciem przęta:I1! ptzekazana została kwota 215 tys, ń. na
zadanie pod nazwą ,,Rekulryrvacja składowiska odpadów komunalnych w StróżT'''
Po przetargu okazato się' że wartość tego zadania jest znaczlie niizsza i ze 169 tys. zł. mamy
ty|ko ptzekazaÓ kwotę 52 814,14 zł. Stąd zmniej szenia wartości zadaria o |17 138 zt.
i zmniejszeńe wpływu z podatku dochodowego od osób prawnych. Dodała, Że zwiększa się
przychody wygospodarowane w 2014 roku, czyli róiznicę tych przychodów _ 259 Ęs, ń.
Następnie przedstawiła projekt uchwały'

Głosowało l4 radnych _ oddano l 4 głosów .,za..
Przewodnicząca stwierdziła, Że uchvłata została podjęta jednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.

_ Regina ozga - Skarbnik Gm. poinformowała, ie zmiana budżetu wiąze się ściśle
z Wieloletnią Prognozą Finansową_ kolejną zmian ąjest zmiana przedsięwzięó, których wykaz
znajduje się w załączńku do WPF _ jest to rekuĘwacja składowiska odpadów komunalnych
w stróży.
Wartość po pomniejszeniu opłaty, którą gmina dokonała w f0I4 r. wynosi 52 781,81 zł _ jest
to nasz wkład na 201 5 rok.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 14 radnych - oddano 14 g|osów ,,zd,,
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwata została podjęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie utworzenia na obszatze gminy Mietków w Domu Pomocy Społecznej ,,Dom nad
Za|ewem', w Borzygniewie odrębnego obwodu gtosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej
Polskiej, zarządzonych na dzień 10 maja20l5 t,

- Projekt uchwały przedstawił Andrzej Pietruszka _ Z-caPrzewodniczącego Rady Gminy.
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Głosowało14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za.',
Przewodnicząca stwierdziła, Że lchutała została podjęta jednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie vqlruŻenia zgody na odstąlienie od obowiązku przetalgowego zawarcia umów
dzierŻawy na o|<res dłlŻszy niż 3 lata.

_ Adam Kozarowicz _ Wójt _ wyjaśnił, Że chodzi o działki, które wchodzą w skład kompleksów
rolnych i zapisane są w ewidencji jako drogi.

Głosowało14 radnych _ oddano 74głosów,,za',,
Przewodnicząca stwierdziła, Że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad7.
Uchwała w sprawie wyaŻenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetalgowego zawarcia umowy
dzierŻawy na okes dłuższy niŹ 3 lata.

_ Wójt wyjaśnił' że uchwała dotyczy gruntów, na które nikt się nie zgłosił do przetargu, a jest
oferta osoby chętnej do wydzierżawienia.

Głosowa]ol4 radnych - oddano 14 gtosów ,,za.',
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie ,,Programu opieki nad nvierzętarni bezdomnymi onz zapobiegania bezdomności
zwierząt naterenie gminy Mietków na 2015 rok''.

_ Wójt poinformował, że jest to cyklicznie podejmowana uchwała, która określa nasze zadaria
w zakresie opieki nad zwierzętami bezdomnymi.

Projekt uchwaty przedstawił _ Andrzej Pietruszka - Z.caPtzewodniczącego RG.

Głosowa]o 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za.,,
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie uchylenia uchwĄ w sprawie uchwalenia zmiany studium uwaruŃowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mietków.

_ Wójt wyjaśnił' że na styczniowej sesji podjęta została uchwała w sprawie uchwalenia zmiany
studium, ale pewne zapisy - dotyczące stref ochronnych fotowoltaicznych zakwestionowane
zosta}y przez Nadzór Wojewody. Uchylenie tej uchwały przyśpieszy sprawę uchwalenia
zmiany studium

Projekt uchwały przedstawił _ Andrzej Pietruszka - Z-caPtzewodniczącego RG.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 g}osów ,,za,',
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 10.
Sprawozdanie z działa|ności GoPS w Mietko vńe za 2014 tok

_ MaLgotzata orman * Kierownik GOPS w Mietkowie przedstawiła najistotniejsze sprawy ujęte
w sprawozdaniu ( sprawozdanie w załączeniu)

- H. Artymowi cz _ Przewodnicząca RG _ zapytała czy rodziny pattyc1pująw kosztach za pobyt
w Domu Pomocy Spolecznej

_ M. orman * odpowiedziałą Że 70%o kosztów ponosi osoba, od rodziny można domagaó się
alimentów. Koszty pobytu są różne - od 2 tys' zł. do 3,5 i 4 tys ń.



Ad 11 .
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu ProfrlakĘki i Przeciwdziałartia Alkoholizmowi
i Narkomanii 2a2014 rok.

_ M. orman _ Kier. GoPS _ przedstawiła sprawozdanie ( w załączeniu).
- Przewodnicząca RG. zapyĄała czy osoby objęte terapiąwychodząz tego natogu.
_ M. orman _ odpowiedziała, że jest ńżnie - niektórzy wychodzą całkowicie, niektórzy

wychodzą a potem wracają.
- Tomasz Karmelita _ sołtys wsi Ujów _ zgłosił, że Pac;';/.a Mariusz z Ujowa codzięnnie stoi

pod sklepem, ostatnio leżał na chodniku w Wawrzeńczycach, codziennie wraca do domu w
fata1nym stanie. Zapytał' czy nie moźna mu wydać zakazl, aby nie zb1iżał się do sklepu.

. M. orman - poinformowała, że sprawa jest w sądzie . ten Pan nie jest ubezwłasnowolniony i
jeżeli nie zgłosi się na leczenie, to nie można nic zrobió. Stwierdziła' że bardzo dobrze się
dzieje, jeżelt społeczeństwo reaguj e tak jak pan sołtys.

_ Andrzej Pietruszka _ Z-ca Przewodniczącego _ stwierdzit, że to jest kwestia postawy
życiowej, osobiścię dwa razy z$aszał go na leczenie, ta osoba nie nadaje się do żadnej pracy.
Problem istnieje.

_ M' orman _ poinformowała', że wydane zostały 4 wnioski do sądu _ w sprawie 4 osób i
dopiero wpłynęło 1 postanowienie na przymusowe leczenie' Postanowienie jest ważte 2 |ata,
ale tak jak wcześniej wspomniałą nic nie moima nobiÓ jeżęli osoba nie zgłosi się na leczenie.
Jeżeli Policja zawiezie taką osobę, to np, za2 dni ta osobajuż tam nie jest. Kiedyś zadzwoniła
i otrzymała odpowiedź, Że nie zamykają drzwi _ to są osoby dorosłe'

_ Wacław Parka _ sottys wsi Piława _ stwierdził, że kiedyś jeżeli np. w danej miejscowości była
rodzina z problemem alkoholowym, to na dzieci w przedszkolu typu jak jest w Milinie, czy
Piławie były przeznaczane pieniądze w ramach wychowania w trueż:wości. Zapytał czy tak jest
da|ej' czy finansowane są wszystkie.

_ M. otman * odpowiedziała, ize w 5 miejscowościach: Domanice' Borzygniew, Milin, Piława,
Sttóża dział'ająświetlice postaw twórczych. W tych świet1icach zatrudniane są opiekunki przez
Gminny ośrodek Kultury w Mietkowie, a wynagrodzenie dla tych opiekunek finansowane jest
zę środków profilaktyki , dlatego, że są tam realizowane róŹne programy m.in' plogramy
profilaktyczne dla dzieci i młodzieźzy _ żeby zapobiec, a nie wtedy, gdyjuzjest prob1em.

- Jolanta Borecka - sołtys wsi Mietków _ zapylała czy te 5 świetlic postaw twórczych, to jest
już graniczna liczba, czy można utworzyÓ inne.

- M. orman - !waż!a, że w miejscowościach gdzie są możliwości, to świetlica nie postaw
twórczych' ale socjoterapeutyczna powirrna byó d1a dzieci i nie tylko z rodzin uzależnionych
ale dla wszystkich w ramach profilaktyki.

- J. Borecka - zapytała czy asystent rodziny musi mieó ukończone kursy.
- M. orman - wyjaśniła, że są szczególne wymagania - to musi być osoba po studiach

psychologicznych, pedagogicznych' ewentualnie może mieó wykształcenie średnie plus
szkolenie dla asystentów f60 godzin i 3.letni udokumentowany staż|' pracy z dzieĆmi t inne
predyspozycje.

_ Przewodnicząca RG * nawiązaLa do apelu Pana T. Karmelity stwierdzając, że tu chodzi nie
tylko o to, aby pomóc człowiekowi, a\e też' o element wychowawczy _ bo tamtędy przechodzą
dzieci.

- M, orman - stwierdziła, że p. Mariusz co Ędziefi ptzychodzi do niej i dostaje skierowanie _
jest umówiona na Kraszewskiego i w Czamym Borze, ale nie ma możliwości zmuszenia go,
aby się zgłosił na leczenie.
Poinformowała, że w sprawach które plowadzi nigdy nie używa się nazr,visk i na przyszłość
prosi, aby radni też nie operowali nazwiskami.

- Więcej p1.tan nie zgłoszono, Przewodnicząca RG _ stwierdziła, ze spra,wozdanie zostało
przyjęte.
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Ad 11. Wnioski i interpelacje radnych

_ Paweł W.acławek _ radny _ zgtosit problem, który w poprzedniej kadencji był często
ponrszany _ chodnik w Maniowie Małym _ ze względu nie tylko na bezpieczeństwo dzieci'
które chodzą na przystanek, ale wszystkich mieszkańców. Jest to niezbędny element we wsi
z powodu dużego ruchu, szczególnie w okresie letnim, a także przez wieś jeździ bardzo dużo
ciężarówek' Liczymy na to' ze zoslaną zabezpieczone środki na realizację tego
przedsięwzięcia. W Domanicach jest robiony chodnik, lwaza, Że w następnej kolejności
powinien być zrobiony w Maniowie Małym.

_ Kazimierz Polanski _ radny _ zgłosił, że w Borzygniewie na ul. Zwirowej była autańa
wodociągu _ ZGK usunął tą awarię i zasypał miejsce, gdzie byĘ ł\rykopy. W zwiękll zĘm, ,
że pozostały nierówności, zwrócił się z prośbą o wyrównanie tego miejsca.
K. Polanski poprosił również o nawiezienie ziemi na boisko, gdzie po Marinowniu pozostały
duże dziury oraz o ustawienie koszy w inne miejsce _ nie koło sceny.

_ Arrna Brańka _ radna _ zap1Ąała co z pocztąw Domanicach.
- Wójt _ poinformował, że pismo mieszkańców Domanic wraz z pismem Urzędu Gminy o

pozostawienie punktu pocŹowego, zostało przesłane do PocŹy We wlocławiu. Nie ma
jeszcze odpowiedzi.

_ A' Brańka - poruszyła tatriże sprawę rowu - częśó została zarurowana, poprosiła Wójta aby
przyjrzał się pozostatym odcinkom rowu.

- wójt _ odpowiedział, że w niektórych odcinkach nie będzie można tego wykonaó, przeciwny
jest rurowaniu środkowego odcinka rowu, a pozostałe kwestie są w trakcie doprecyzowania.

- Ryszard Łącz - Z-caPnewodniczącego RG . poruszyt sprawę trójkąta przed przystankiem _
zaznaczył', że przedstawicielę z Powiatu rozwaŻa|i czy połoiyć tam asfalt, czy kostkę. Prosi
aby to było zrealizowane póki jest pogoda. Następnie zap5ĄaL o namioty, które były
uszkodzone w czasie dożynek gminnych - sfivierdził, że inne wioski dostały zwrot tego
namiotu, a Maniów Wielki nie był wzięty pod uwagę.

- wójt _ odpowiedział, że wydaje mu się, że tylko Proszkowi ce otrzymały 300 zł' o innych nie
było mowy.

- H. Artymowicz _ zapfiałakiedy będą naprawione huśtawki w Milinie'
_ wójt _ odpowiedział, , żrc okazało się że zakup belki wyniesie prawie tyle samo, co cała

huśtawka, więc zamówiona została kompletna metalowa huśtawka.
- H. Artymowicz _ poruszyta sprawę przystantu w Milinie _ stwierdziła, ize była ptopozycja

przesunięcia przystanku.
_ Wójt - odpowiedział, ie zostanie przesunięty i rozwuiany jest zakup dodatkowego przystanku

dla dzieci.
- P' Wacławek _ zap5Ąał jak wygląda sprawa miesienia współwłasności Państwa Kotowiczów.
_ wójt - odpowiedział' źrc z|ecenie jest zrobione i prowadzone są prace w tej sprawie.

Ad 12"
Sprawy różne.

_ Jolanta Borecka _ Sohys wsi Mietków _ poruszyła 3 sprawy * oberwana rynna na budynku po
ośrodku Zdrowia, droga koło tego budynku . po deszczujest btoto i ka]uze, nie można przejśó
oraz parkowanie samochodów na terenie zieleni przez panie z pawilonów przy tym bud1ł:ku .
nadmieniła, że po drugiej stronie budyŃu oraz przy budynku po UG jest parking'
Zaptoponowała aby ustawiÓ tabliczki z zakazem parkowania, lub chociaż porozm av",taó z tymi
paniami.

- Wójt - w sprawie drogi koło budynku po ośrodku zdrowia stwierdził, że trzeba się zastanowić
jak to zrobić - albo trzeba będzie zalaÓ asfaltem, a|bo vtyłoiyć kamieniem. W sprawie
parkowania samochodów na terenie zieleni, będzie rozmawiał z panlami z pawilonów Rura na
bud1,nku po ośrodku zdrowia postara się przymocowaó śrubami.

- Tomasz Karmelita _ sołtys wsi Ujów - zgłosił, że na placu zabaw w Ujowie sprzęt jest
spróchniĄ i prosi o zabezpieczenie go lub zlikwidowanie, bo stwarza on duŻe
niebezpieczeństwo.
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Wójt - odpowiedział, ze zostarie to sprawdzone i zabezpieczone.
E]żbieta Modrzejewska _ radna _ zg!.osiła, że lampa w Maniowie nie świeci.
Wójt - powiedział, Że lanpy zgjaszać nd.eĘ w seketariacie.
J. Borecka . zapytała czy pas ziemi po obu stronach wybudowanego przy ul. ogrodowej
chodnika mieszkańcy sami muszą zagospodarowaó, czy to będzie posiana 1'rawa przez
Starostwo Powiatowe. Powiedziała, że przy u|. Kolejowej mieszkancy przy swoich posesjach
posiaIi trawę. albo wysypali kamieniem'
K. Polański . stwierdził, iLe jui niektórzy mieszkańcy przy ul. ogrodowej zaczynają
zagospodarowywaó' ale na starym chodniku pozostawione zostały różme rzeczy np. wiaderka.
Wójt powiedział, Że jeże|t będą odcinki niezagospodarowane, to pracownicy interwencyjni
uporządkuj ą.
Eligiusz Hładoń _ sołtys wsi Maniów _ zapytał czy zg}oszone zostało naprawienie dziury na
drodze Maniów _ Tworzyjanów _ powiedziat' że zgłaszał juŻ tą sprawę.
Wójt - odpowiedział, że nile ptzypomina sobie tego zgłoszenia.
Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy _ powiedział, że do naprawy jednej dziury nie wysyłają
ekipx jak będąrobió remonty cząstkowe, to zatatajątądzitxę,
E. Hładoń zgłosił równieŹ, że w Maniowie między posesjąnr 1 a 3 przepust wali się.
Wójt odpowiedzia1, że został zgj'oszony ten pŹepust do naprawy i pokazany Panu
Kierownikowi i Pani Dyrektor. otrzymał odpowiedŹ od Pani Dyrektor, że jest to pŹepust
kamienny i to jest bardzo poważne Zadanie' są podjęte działania, ale to musi poczekać.
E. Modrzejewska _ stwierdziła' ie jak mi1i1ą się tam samochody ciężarowe, to się pochyla,
jest to duie niebezpieczeństwo, oby się tam nic nie stało.
E' Hładoń _ poplosił również o ustawienie tablicy _ ograniczenie prędkości w Maniowie
Wójt _ obowiązuje 40 km _ i wystarczy aby kierowcy przesttzegali tego. od Starostwa jest
odpowiedź, Że rca|izacja przewidziana j est n a przyszłość,, ze względu na brak pieniędzy'
J. Borecka _ zap1tała o sprawę Pana Biedrzyńskiego
Wójt - odpowie dział, że sprawa j est w toku.
A. Blańka . powiedziała, ie mieszkańcy zgłaszają śmieci przy za|ewie.
Wójt _ odpowiedział', izę wokół zalewu ustawionych jest 6 kontenerów, zaktóre pLaci OGDW
uwaza, że to jest wystarczająca ilośó.
I. Słoma _ stwierdził, że to nie jest problem ilości konteneróW tylko kultury ludzi tam
przeby"waj ących.
wójt _ Iównież tak uwa:Źa, stwierdzit, że jak ktoś wiezie samochodem jedzenie, to i odpady
może zabr aÓ samochodem.
H. Ańynowicz _ Przewodnicząca RG _ ptzekazała prośbę Dyrektola GoK _ w związku
z pogrzebem męża Pani H. Pałka _ członkini Zespołu Listek Koniczyny nie będzie nikogo
w GoK.u - prosi o nieprzywożenie w tym czsie ploduktów na przygotowanie stołów
wielkanocnych.
J" Borecka poinformowała, że Pan Michał Pałka pisał bardzo piękne utwory dla zespołu Listek
Koniczyny.
A. Pietruszka _ p owiedział, że w ośrodku Zdrowia wiszą piękne maksymy P. Michala.

W zawią7ku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca RG _ podziękowała wszystkim
i zamtnęła Sesję słowami ,,Zamykam Sesję Rady Gminy Mietkó#'.

Nagranie Sesji Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu - pĘa CD.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda P r z ewoc l t


